维州板球协会诚邀我校学校免费观看板球比赛

维州板球协会为促进华人社区青少年的参与,特诚挚邀请我校学校观看 Melbourne Stars 和 Hobart Hurricanes BBL 的比赛,时间为 12 月 16 日周五,地点在墨尔本市中心的 MCG。

我校可有22名学生(每人可带一位家长或监护人)免费参加,每位学生及其家长或监护人可各持一张票入场。

如果您希望购买额外的球票,可通过 <u>Ticketek</u> 网站购买,但额外球票的座位可能无法和免费票的位置相邻。

地点: MCG, Melbourne

集合时间:下午3点50分

集合地点: 2 号门外, 维州板球协会的工作人员将会在该集合地点统一发放球票

着装要求: 黑色短裤和球鞋, 现场还将为每人发放一件板球 T 恤。

22 位学生必须在 12 月 9 日周五之前点击以下链接完成注册。 https://forms.office.com/r/TK4Kat4J6S Melbourne Stars vs Hobart Hurricanes BBL match on Friday (16/12/2022) at the MCG, Melbourne.

As part of this experience, XJS will have the opportunity to bring along **22 students** and one parent / guardian each.

Each participant will receive **two (2) tickets** (1 x Participant & 1 x Parent/Guardian) on the day for entry to the ground. In addition, you will also receive two (2) tickets on the day for entry to the ground.

If you wish to purchase extra tickets, please do so. Unfortunately, we cannot guarantee you the opportunity to purchase additional tickets that will be seated next to the ones we will allocate to you.

- Venue: MCG, Melbourne
- **Meeting Point:** Outside Gate 2 Cricket Victoria staff will be there to meet you and hand over your tickets.
- Time: Please arrive by 3:50pm
- **Dress:** Participants are to **wear dark shorts & sneakers**; a Cricket Blast shirt will be provided if participants have their own they may wear this also.

<u>22 selected participants must</u> complete the following link to register for the event, please do so by **Friday 9 December.**

https://forms.office.com/r/TK4Kat4J6S